
L'Ajuntament de Palam�s revisar� les marquesines dels

restaurants

L'Ajuntament de Palam�s realitzar� un estudi sobre les marquesines Ðestructures f ixesÐ que restaurants de la

vila utilitzen com a terrasses, i que des de fa anys es poden veure al passeig o a la planassa. Fonts municipals

han concretat que aquesta an�lisi, que es far� a totes les marquesines del municipi, comptar� amb la

par ticipaci� de totes les par ts, tamb� els restauradors i, arran de la qual, es decidir� quines actuacions s'han de

fer per millorar-les o modif icar-les. Aquesta �s l'explicaci� de l'Ajuntament despr�s que des del sector s'hagi

expressat el temor que la corporaci� tingui intenci� de retirar aquestes estructures f ixes que molts establiments

utilitzen per la terrassa, i les quals els permet tenir-la funcionant tamb� a l'hivern.

El por taveu de la patronal Fecasarm, Joaquim Boadas, ha recordat sobre aquest aspecte que les terrasses

Ðamb les marquesinesÐ s�n una par t molt impor tant del negoci de la restauraci� al municipi, sobretot per als

establiments de petites dimensions, que espremen la par t que queda al carrer.

Precisament, la Fecasarm ha promogut la constituci� de l'Associaci� de Tavernes, Restaurants i Oci nocturn de

Palam�s, fundada aquest dijous amb 35 locals adherits, si b� conf ia a arribar a la seixantena en els propers dies,

ha concretat Boadas. L'assumpte de les marquesines �s a llarg termini, per� el sector tamb� t� preocupacions

immediates, ha concretat el por taveu de la Fecasarm, com �s l'aplicaci� l'ordenan�a reguladora de la via p�blica,

en la seva afectaci� a les terrasses. Segons Joaquim Boadas, l'Ajuntament actua d'una manera Çmolt r�gidaÈ en

l'aplicaci� d'una ordenan�a que qualif ica de ÇrestrictivaÈ. La normativa va ser aprovada el 2013 i, segons

Boadas, ofega econ�micament el sector.

El por taveu de Fecasarm af irma que l'Ajuntament recapta una quantitat impor tant de diners de les terrasses per

l'ocupaci� de la via p�blica, per� els hostalers Çno reben res a canvi, nom�s den�ncies, el que no �s acceptable

de cap maneraÈ. Per aquest motiu, la nova associaci� reclamar� a l'alcalde Llu�s Puig Çcanvis normatius urgents

en la regulaci� de les terrasses i dels horarisÈ.
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